
Statutární město Brno, městská část Brno-Útěchov 

Zastupitelstvo městské části Brno-Útěchov 

 

Zápis ze zasedání ZMČ Brno-Útěchov, konaného dne 18. prosince 2023 

ve sportovním centru MČ Brno-Útěchov, Adamovská 26, 644 00 Brno 

 

Navržený program: 

 

 1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Rozpočtové opatření č. 10/2023 

 5. Rozpočet městské části na rok 2023 

 6. Návrhy novel vyhlášek 

 7. Dohoda o centrálním nákupu a centralizovaném zadávání dodávek elektřiny a plynu 

 8. Prohlášení městské části Brno-Útěchov a městské části Brno-Řečkovice a Mokrá Hora 

     o zajištění výkonu přenesené působnosti 

 9. Zimní údržba komunikací 

10. Plnění úkolů 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele 

 

Zasedání ZMČ zahájil a řídil starosta městské části Brno-Útěchov PhDr. Zdeněk Drahoš. 

 

Zahájení v 16.35 hodin. 

 

Při zahájení přítomni 4 členové ZMČ. 

 

Omluveni: JUDr. Šárka Cechová, doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., p. Petr Holík 

 

Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

Přítomen tajemník ÚMČ Brno-Útěchov PaedDr. Ladislav Filipi. 

 

Zapisovatelem určil starosta tajemníka PaedDr. Ladislava Filipiho. 

 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

 

Jako ověřovatelé zápisu se přihlásili Mgr. Hana Krivdová a RNDr. Luděk Zahradníček. 



Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdrželi se 0 

 

Ověřovateli zápisu byli zvoleni Mgr. Hana Krivdová a RNDr. Luděk Zahradníček. 

 
3. Schválení programu 

 

Navržený program: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Rozpočtové opatření č. 10/2023 

 5. Rozpočet městské části na rok 2023 

 6. Návrhy novel vyhlášek 

 7. Dohoda o centrálním nákupu a centralizovaném zadávání dodávek elektřiny a plynu 

 8. Prohlášení městské části Brno-Útěchov a městské části Brno-Řečkovice a Mokrá Hora 

     o zajištění výkonu přenesené působnosti 

 9. Zimní údržba komunikací 

10. Plnění úkolů 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

Schválený program: 

 

 1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Rozpočtové opatření č. 10/2023 

 5. Rozpočet městské části na rok 2023 

 6. Návrhy novel vyhlášek 

 7. Dohoda o centrálním nákupu a centralizovaném zadávání dodávek elektřiny a plynu 

 8. Prohlášení městské části Brno-Útěchov a městské části Brno-Řečkovice a Mokrá Hora 

     o zajištění výkonu přenesené působnosti 

 9. Zimní údržba komunikací 

10. Plnění úkolů 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

 

4. Rozpočtové opatření č. 10/2023 

 

Zprávu zpracovala účetní Jitka Koldovská a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 



 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí rozpočtové opatření č. 10/2023  

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

5. Rozpočet městské části na rok 2024  

 

Zprávu zpracovala účetní Jirka Koldovská a předkládá starosta. 

 

Starosta shrnul, že rozpočet městské části na rok 2024 je sestaven jako konzervativní a 

vyrovnaný. Zveřejněn byl v souladu s příslušnými právními předpisy.  

 

Starosta dále uvedl, že doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, CSc., ve svém písemném sdělení, 

rozeslaném zastupitelům, navrhl úpravy rozpočtu:  

1. Rozpočet by měl reflektovat skutečnost, že Zastupitelstvo města Brna schválilo změnu 

Statutu města Brna, dle které mají být od 1. 7. 2024 stavební úřady převedeny z městských 

části do jednoho centralizovaného stavebního úřadu. 

2. Navrhl posílit položku na Útěchovské kulturní léto o 30 tis. Kč z 50 tis. Kč na 80 tis. Kč 

z položky „nespecifikované rezervy na neinvestiční výdaje“; toto posílení by bylo využito na 

letní kino, které se letos osvědčilo, jeho pořádání by bylo podřazeno pod Útěchovské kulturní 

léto. 

3. Navrhl zařadit do kapitoly rozpočtu „Kultura a občanské záležitosti“ položku ve výši 50 tis. 

Kč na provoz kontaktního místa pro seniory SeniorPoint a tuto částku odebrat z 

„nespecifikovaných rezerv na neinvestiční výdaje. 

 

K těmto návrhům starosta uvedl: 

1. Částku na výkon státní správy - činnost stavebního úřadu - určilo naší městské části město 

Brno, stejnou sumu si do svého rozpočtu zařazuje městská část Brno-Královo Pole, která pro 

naši městskou část činnost stavebního úřadu zajišťuje. Tuto částku je zatím nutno v rozpočtu 

ponechat, není též jisté, zda od 1. 7. 2023 bude fungovat „centralizovaný“ stavební úřad a 

v jakém rozsahu. Danou záležitost není možné nyní řešit, s částkou bude patrně naloženo 

podle pokynů města Brna. 

2. Na uspořádání Útěchovského kulturního léta je zatím vymezena dostatečná suma, nyní ještě 

není znám jeho program ani jeho finanční náročnost, případné zvýšení částky na uspořádání 

této kulturní akce lze řešit v první polovině příštího roku. 

3. V případě kontaktního místa pro seniory SeniorPointu dosud neznáme prostorové ani 

finanční nároky na jeho zřízení. Na příští zasedání zastupitelstva bude pozvána iniciátorka 

tohoto zařízení, aby o něm podala bližší informace. Vyčlenění peněz na SeniorPoint lze řešit 

rozpočtovým opatřením. 

 



V rozpravě vystoupil předseda finančního výboru zastupitelstva RNDr. Luděk Zahradníček. 

Sdělil, že dne 13. 12. 2023 finanční výbor podrobně projednal návrh rozpočtu městské části na 

rok 2024 a nevznesl k němu žádné připomínky. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

schvaluje rozpočet městské části Brno-Útěchov na rok 2024 

 

pověřuje starostu schvalováním těchto rozpočtových opatření: 
 

a) s vazbou na statutární město Brno – převody uvnitř statutárního města Brna (mezi 
městskou částí a statutárním městem Brnem a mezi městskými částmi navzájem, 
včetně daně z příjmů právnických osob) 

 
b) v rámci schváleného ročního objemu rozpočtu městské části přesuny rozpočtových 

prostředků mezi položkami v rámci jednoho oddílu 
 

c) nad rámec schváleného ročního objemu rozpočtu městské části přijetí účelových 
dotací ze státního rozpočtu, státních fondů, z rozpočtu kraje a rozpočtu města, 
převodů z Národních fondů a výdaje hrazených z těchto prostředků 

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

6. Návrhy novel vyhlášek o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejných 

prostranstvích, o pravidlech pro pohyb psů a o nočním klidu 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

nemá připomínek  

    1) k návrhu novely vyhlášky č. 20/2020, o zákazu požívání alkoholických nápojů na veřejných 

prostranstvích, a nenavrhuje žádná prostranství, na kterých je zakázáno požívání 

alkoholických nápojů 

   2) k návrhu novely vyhlášky č. 11/2017, o nočním klidu, a nenavrhuje žádné výjimky z doby 

nočního klidu 

  3) navrhuje zařadit do přílohy č. 2 vyhlášky č. 9/2017, o pravidlech pro pohyb psů, prostory, 

kde je vstup se psy zakázán: 

- plocha s památníkem obětem padlým za osvobození obce Útěchova v květnu 1945 – ulice 

Adamovská - vedle domu Adamovská 8 

- plocha s pomníkem obětem 2. světové války a boží mukou – roh ulice Adamovské a Včelařské 



- konečná stanice autobusů MHD – ulice Adamovská – plochy zeleně mezi chodníkem podél 

konečné stanice autobusů MHD a chodníkem vedoucím z ulice Chlumy na parkoviště u bývalé 

restaurace Za Sedmero 

- dětské hřiště s herními prvky u sportovního centra Adamovská 26 

 

ukládá starostovi sdělit usnesení ZMČ Odboru vnitřních věcí Magistrátu města Brna  

 

termín: do 31. 1. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 6/18. 12. 2023 

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdrželi se 0. 

  

 

7. Dohoda o centrálním nákupu a centralizovaném zadávání dodávek elektřiny a plynu 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Starosta uvedl, že městská společnost Teplárny Brno, a. s., zřídila svou dceřinou společnost 

Energie Teplárny Brno, s. r. o., která má pro město Brno a jeho městské části zajišťovat nákup 

a dodávku elektřiny a plynu. Pro naši městskou část je výhodnější zapojit se do tohoto 

centrálního systému než vybírat samostatně dodavatele zmíněných komodit. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

schvaluje dohodu o centrálním nákupu a centralizovaném zadávání se společností Energie 

Teplárny Brno, s. r. o., Okružní 25, 638 00 Brno, IČ 197 67 447, jejímž předmětem je zajištění 

dodávek elektřiny a zemního plynu na období od 1. 1. 2025 do 31. 12. 2026 

 

pověřuje starostu podpisem uvedené dohody 

 

termín: do 29. 12. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 7/18. 12. 2023 

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

8. Prohlášení městské části Brno-Útěchov a městské části Brno-Řečkovice a Mokrá Hora o 

zajištění výkonu přenesené působnosti 

 

Bez připomínek. 

 

 



Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

schvaluje prohlášení městské části Brno-Útěchov a městské části Brno-Řečkovice a Mokrá 

Hora týkající se výkonu přenesené působnosti na úseku vnitřních věcí při projednávání 

přestupků v 1. stupni podle zákona č. 251/2016 Sb., o některých přestupcích 

 

pověřuje starostu jejím podpisem 

 

termín: 29. 12. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 8/18. 12. 2023 

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

9. Zimní údržba komunikací 

 

V rozpravě vystoupil občan městské části J. K. Sdělil, že se rozhodl vyjádřit svou nespokojenost 

se zimní údržbou komunikací ve dnech 2. a 3. 12. a ve dnech následujících. Konstatoval, že 

neakceptuje tvrzení, že šlo o kalamitní sněžení, neboť v naší městské části se jednalo o běžný 

stav. Uvedl, že nyní už nejde o řešení minulého zásahu, na něm již nelze nic změnit, sníh navíc 

zcela roztál. Jedná se však o to, aby se stejné problémy neopakovaly v budoucnu. Dodal, že 

firmu Služby Minks, která v naší městské části zajišťuje zimní údržbu komunikací, zná 

z minulosti jako její podílník, jedná se o firmu, na kterou je potřeba dohlížet. Dotázal se, jak 

bude městská část onu firmu kontrolovat a jak občané mohou hlásit nedostatky v údržbě. 

Dodal též, že nyní použitá drť je červená a práší se z ní. Byla v ní také přimíchána sůl, jejíž 

použití smlouva na zimní údržbu nepřipouští. 

 

Členka zastupitelstva Mgr. Hana Krivdová uvedla, že bydlí v ulici Adamovské, kterou udržuje 

pomocí chemických prostředků Správa a údržba silnic Jihomoravského kraje. Uvedla, že 

některé argumenty v kritice zimní údržby jí přijdou příliš důrazné a přehnané. Dodala, že jde o 

první zkušenost s firmou Služby Minks. 

 

Občan městské části J. K. navázal dotazem, jak bude městská část postupovat, aby se problémy 

v zimní údržbě neopakovaly. Doplnil, že má být při údržbě používána větší drť, aby se následně, 

až komunikace uschnou, neprášilo. Měla by být používána frakce 5-10.  

 

Občan městské části A. H. uvedl, že má na zimní údržbu jiný názor než p. J. K. Konstatoval, že 

bydlí stejném místě jako p. J. K. Dle jeho názoru byla údržba po sněžení ve dnech 2. a 3. 12. 

excelentní. Ošetření celé šíře vozovky někdy brání zaparkovaná auta, z některých míst kvůli 

terénním nerovnostem nelze náležitě odhrnout sníh, proto sám na terénním zlomu u svého 

bydliště ručně odhrnuje sníh. K použití soli na zimní údržbu komunikací sdělil, že zdejší tzv. 

páteřní komunikace, tedy ty, jež ústí do Adamovské ulice, by měly být solí ošetřeny. Sám jako 



starší člověk vítá použití soli, neboť díky tomu se může po takto ošetřených místech bezpečněji 

pohybovat. Pochválil důkladně uklizené chodníky. 

 

Člen zastupitelstva RNDr. Luděk Zahradníček uvedl, že místě svého bydliště sledoval průběh 

zimní údržby a nepozoroval žádné zásadní nedostatky. Dle jeho měření napadlo 15-16 cm 

sněhu, nešlo tedy o zcela běžnou situaci. Zásah byl proveden dvakrát, auto s pluhem prohrnulo 

oba směry komunikace. Auta parkující v obytné zóně skutečně někdy tvoří při údržbě 

překážky. Červeného prachu, němž se hovoří, si nevšiml. 

 

Občanka městské části M. V. sdělila, že v danou dobu sice v Útěchově nebyla, viděla však 

fotografie dokládající úroveň zimní údržby komunikací – lidé dle jejích poznatků nemohli jít po 

chodníku, chodníky podle fotografií uklizeny nebyly, nebyly ani uklizené zastávky MHD, její syn 

upadl na ulici Boří, která byla kluzká a zledovatělá. Dotvrdila, že červená drť byla použita. 

Konstatovala, že musí být stanoven standard zimní údržby – jaké prostředky mají být použity, 

v dokdy má být údržba provedena. 

 

Občan městské části J. K. navázal konstatováním, že postrádá okamžitou kontrolu zimní údržby 

po zásahu, aby se nedostatky odstranily hned a pracovníci firmy sem nemuseli zajíždět znovu. 

 

Občan městské části I. D. potvrdil použití drti z červeného kamene k posypu, dříve byl používán 

štěrk, který je vhodnější, drť byla použita, protože je levnější. 

 

Občan městské části A. H. upozornil, že na ploše pod sběrným střediskem odpadů se 

skladovala drť, která byla v minulosti používána k posypu komunikací při zimní údržbě. Zbytky 

této šedé drti tam ještě zůstaly – je možno přesvědčit se, že je drobnější než ta, která byla 

použita letos. 

 

Starosta vysvětlil, že užívání soli při zimní údržbě dovoluje za určitých podmínek platná 

legislativa, její užití je však nad rámec smlouvy uzavřené s firmou Služby Minks. Se zástupci 

této společnosti bylo vzápětí po zásahu údržby dohodnuto, že sůl nebude v naší městské části 

používána, s výjimkou skutečně mimořádných situací – např. za silného náledí. 

Pokud jde o údržbu chodníků, má od řady občanů v tomto ohledu pozitivní ohlasy. Dodal, že 

v některých částech ulic V Zahradách, Ve Vilkách, Bažinka či jinde jsou zastíněné úseky, kde se 

sníh více drží. Viděl fotografie ze stavu po zimní údržbě např. v Jehnicích, na Ořešíně a ve 

Vranově – tamní stav byl v řadě ohledů horší než v naší městské části. 

Konstatoval, že firma zajišťující zimní údržbu v naší městské části bude kontrolována a že po 

zimní sezóně bude provedeno vyhodnocení této údržby.  Pokud jde o frakci štěrku užívaného 

k posypu komunikací, je správná frakce 4-8, která je standardizovaná. 

Dodal, že hovořil s dodavatelem, který zajišťoval v naší městské části zimní údržbu 

v předchozích letech. Dodavatel mu osobně sdělil, že již nemá zájem tuto údržbu zajišťovat -  

jen kdyby nebylo zbytí. 

 

Občan městské části J. K. upozornil, že je třeba včas stáhnout rozbředlý sníh, aby nezmrzl. 

 



Místostarosta Karel Koch informoval, že zimní údržbu komunikací sleduje a řeší společně se 

starostou a prostřednictvím navigace GPS sleduje pohyb vozidla, které údržbu zajišťuje. 

Odhrnutí rozbředlého sněhu je třeba posuzovat i z hlediska finanční náročnosti takového 

zásahu. Konstatoval, že spolupráci s dodavatelskou firmou považuje za dobrou. 

 

Starosta doplnil, že názory na zimní údržbu se různí, že je v zájmu městské části zajistit kvalitní 

údržbu a že k tomu bude sloužit i kontrola dodavatelské firmy. Spolupráce v této oblasti se 

nepochybně bude zlepšovat. 

 

Starosta ještě doplnil, že člen zastupitelstva doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, CSc., ve svém 

písemném sdělení, rozeslaném zastupitelům, uváděl, že občan městské části J. K. ve své 

písemné stížnosti na zimní údržbu požadoval její prověření kontrolním výborem zastupitelstva. 

Starosta upřesnil, že stěžovatel žádal o prošetření způsobu zadání zakázky na zimní údržbu 

komunikací, nikoliv kvality této údržby. Dodal, že jej mrzí, že jsou pochybnosti o korektním 

zadání této zakázky, shrnul průběh jejího zadání, v němž jednotlivé kroky schvalovalo 

zastupitelstvo, a konstatoval, že zadání zakázky proběhlo korektně. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí připomínky k provádění zimní údržby  

 

konstatuje, že s výjimkou krizových situací bylo vyloučeno použití chemických rozmrazovacích 

materiálů, tyto budou použity pouze na výslovný pokyn zástupců městské části a v souladu 

s právními předpisy upravujícími jejich použití 

 

konstatuje, že zmírňování závad ve schůdnosti a sjízdnosti během zásahů ve dnech 2. a 3. 12. 

2023 bylo provedeno standardně a odpovídalo situaci i tomu, jak je zmírňování uvedených 

závad provedeno v jiných částech města Brna 

 

odmítá, že v rámci výběrového řízení na zimní údržbu komunikací byly některé firmy 

zvýhodněny  

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

10. Plnění úkolů 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí plnění úkolů č. 4/13. 9. 2023, 5/14. 11. 2023 

 



Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

Občan městské části J. K. se dotázal na komunikační kanál pro občany v souvislosti se zimní 

údržbou komunikací.  

Místostarosta Karel Koch odpověděl, že kontakty byly zveřejněny ve zpravodaji městské části 

a jsou na webu městské části. Ve dnech pracovního klidu a o svátcích a v noci je vhodné poslat 

SMS. 

 

Občanka městské části M. N. potvrdila, že kontaktní údaje byly zveřejněny ve zpravodaji 

městské části. 

 

Občan městské části A. H. se zeptal, zda v minulosti byly též takové problémy se zimní údržbou 

komunikací jako nyní. 

 

Starosta odpověděl, že stížnosti se vyskytovaly v místech, jejichž údržba je problematičtější, 

např. v ulici Boří, která se prudce svažuje. Nyní se vyskytla potíž v místě, kde bydlí občan 

městské části I. D., nedostatek však byl do 10 minut odstraněn. 

 

Místostarosta Karel Koch uvedl, že obdržel pozitivní ohlasy na zimní údržbu, zvláště pokud jde 

o úklid chodníků. 

K jeho slovům se připojila členka zastupitelstva Mgr. Hana Krivdová, která též sdělila, že se 

setkala s kladnými ohlasy na zimní údržbu, zvláště chodníků. Užití soli bylo jen mírné a 

nezaznamenala v tomto ohledu negativní reakce, a to ani od majitelů psů.  

 

Občanka městské části M. N. uvedla, že má letitou zkušenost se zimní údržbou komunikací a 

ví, jak je tato údržba často složitá a obtížná a že nelze vyhovět všem. Zároveň je tato údržba 

velmi drahá.  

 

Starosta doplnil, že dle legislativy se v případě zimní údržby jedná o zmírňování závad ve 

schůdnosti a sjízdnosti komunikací, nikoliv o odstraňování těchto závad. 

 

Občan městské části J. K. na závěr diskuse o zimní údržbě komunikací poděkoval za pozornost, 

která byla této záležitosti věnována, a za prostor, který mu byl poskytnut v příslušné diskusi. 

 

Občanka městské části M. V. se vrátila k zimní údržbě soukromé účelové komunikace v ulici 

Sojčí. Zopakovala některé části odpovědi starosty na požadavek obyvatel této ulice, aby 

městská část zde zajistila ze svých prostředků zimní údržbu, neboť výměra této komunikace je 

zahrnuta do těch, na jejichž údržbu získává městská část peníze od města Brna. Ty se ale 

používají na údržbu komunikací jiných. Též se pozastavila nad sdělením, že v Sojčí není 

obratiště pro vozidla – přitom obratiště není ani v jiných ulicích, přesto městská část zajišťuje 



zimní údržbu soukromých komunikací Ve Vilkách a U Kněží hory. Považuje přístup městské 

části za diskriminační vůči obyvatelům ulice Sojčí. 

Starosta v odpovědi upozornil na rozdíly mezi charakterem komunikace v ulici Ve Vilkách a 

v ulici Sojčí a že v ulici U Kněží hory se provádí jen posyp. Shrnul svá sdělení, která uvedl 

v odpovědi obyvatelům ulice Sojčí na jejich žádost o zajištění zimní údržby. 

Občanka městské části M. V. uvedla, že svým sdělením, které přednesla, končí diskusi k této 

záležitosti. 

 

Občanka městské části M. V. se zeptala, zda je v rozpočtu města Brna na rok 2024 počítáno 

s částkou na výstavbu nové radnice městské části.  

Starosta odpověděl, že je s vedením města dohodnuto, že v letošním roce bude potřebná 

částka uvolněna formou rozpočtového opatření města Brna ve výši cca 50 % potřebných 

financí. Příslušné odbory Magistrátu města Brna dle jeho informací již pracují na přípravě celé 

zakázky. 

 

Starosta navrhl termíny zasedání zastupitelstva městské části v roce 2024: 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

schvaluje následující termíny svých zasedání v roce 2024: 26. 2., 22. 4., 17. 6. (resp. 24. 6), 16. 

9., 9. 12., a to s časem zahájení v 16.30 hod.  

 

Hlasování: přítomni 4 členové, pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

Na závěr starosta popřál všem klidné a spokojené Vánoce a úspěšný nový rok.  

 

 

 

Zasedání ZMČ Brno-Útěchov dne 18. 12. 2023 ukončil starosta v 17.25 hodin. 

 

 

 

V Brně dne 20. 12. 2023 

 

 

 

 

             

 

 

 

 

 

                                                                                                                



 

 

                                                                                                                                ……………………………….. 

                                                                                                                                 PhDr. Zdeněk Drahoš 

                                                                                                                                            starosta 

 

 

 

 

                                                                                                                              

…………………………………….                                                                               ………………………………………                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Mgr. Hana Krivdová                                                                                      RNDr. Luděk Zahradníček 

 

 

 

 

Přílohy: 

1x svolánka 

1x presenční listina 

1x zápis  

materiály k jednotlivým bodům programu 

 


